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Prawyborczy wyścig Nowej Nadziei o pierwsze miejsca na listach
Konfederacji trwa w najlepsze, dzięki czemu już teraz możemy
poczuć przedsmak nadciągających wyborów. Coraz więcej ludzi
zadaje sobie jednak pytanie – czy mają one w ogóle jakikolwiek
sens? Wszak zbyt często słyszymy z ust polityków obietnice,
których wykonalność rozbija się o rzeczywistość sprowadzoną do
zdania, iż poseł tak naprawdę nic nie może. Czy zatem jest to
jedynie wyścig do koryta? A może zdarzają się ideowi ludzie,
którzy na przekór wszystkiemu chcą głosić swoje wartości? Czy
takich jednak kandydatów wyborcy umieją dostrzec i docenić?
Czy wina częściej nie leży właśnie po stronie społeczeństwa,
które dokonując wyboru swych przedstawicieli, najczęściej nie
słucha tego, co mają do powiedzenia, lecz tego, co chce się
usłyszeć? Jak w takim razie zachować autentyzm w kampanii
wyborczej? Jak przekonać innych, że nasze deklaracje nie są
tylko  frazesem  odmienianym  przez  wszystkie  przypadki,  lecz
tym, na czym naprawdę nam zależy? I wreszcie jaki ma to sens,
jeśli tak wielu polityków zapomina o tym, co było dla nich
ważne  z  chwilą  otrzymania  legitymacji  poselskiej,  której
posiadanie staje się celem samym w sobie?
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